
PROTOKÓŁ  Nr  XLIV/2018
Z OBRAD  NADZWYCZAJNEJ  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU

odbytej  w dniu  31 lipca  2018 roku.

Obrady  sesji Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 8:00 i trwały do godz.  10:00
na   sali  konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz I piętro.  Uczestniczyli w obradach radni
według załączonej  listy obecności,   Burmistrz  Chodcza – Jarosław Grabczyński,  Radca Prawny -
Dorota Grabczyńska.   Nieobecna Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Nowakowska .

Ad. 1. Przewodniczący Rady Miejskiej Anna Twardowska  dokonała  otwarcia  XLIV  sesji
Rady Miejskiej  w Chodczu,   powitała  wszystkich  uczestniczących  tj.  Burmistrza  Chodcza   Pana
Jarosława  Grabczyńskiego,  Radcę  Prawnego   Panią  Dorotę  Grabczyńską,  Skarbnika-  Danutę
Nowakowską,   radnych,  sołtysów,  pracowników Urzędu oraz wszystkich przybyłych na dzisiejszą
sesję . Według listy obecności  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  iż  na sali  obecnych jest
12 radnych  co stanowi że   Rada  Miejska może obradować  i podejmować prawomocne uchwały.  
Zaszła konieczność i projekty uchwał zostały omówione na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów
oraz  Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury  Technicznej.  Przewodnicząca  poprosiła  aby  wprowadzić
powyższe tematy do porządku obrad.
W związku z tym Przewodnicząca Rady zaproponowała  iż odczyta porządek obrad dzisiejszej sesji z
wprowadzonymi zmianami.  Po odczytaniu  zwróciła się do radnych o przegłosowanie. Poddała pod
głosowanie  odczytany porządek obrad,   za  głosowało 12  radnych,  przeciw -0,  wstrzymało  -0.  W
związku z tym Rada Miejska  w Chodczu obradowała według przyjętego porządku obrad jak niżej.
  Porządek  obrad.
1. Otwarcie.

- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych    
           wniosków z posiedzeń Komisji,
       -  dyskusja,
4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy    Chodecz
na rok 2018 .
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - M. Matuszewska,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XLIV /291/2018,
5.   Podjęcie uchwały w sprawie  maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych
odrębnie dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu
i poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania na terenie miasta i gminy miejsc sprzedaży i podawania
napojów alkoholowych.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - J.Chyziński,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XLIV /292/2018,
6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli w 2018 roku.



       -     przedłożenie  informacji  - A. Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały  Nr XLIV/ 293 /2018,
7.  Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody  na  nabycie nieruchomości gruntowej  położonej w
Brzyszewie.
       -     przedłożenie informacji – A. Drzewiecka
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury  Technicznej.
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr XLIV/ 294 /2018,
8.   Interpelacje i zapytania  radnych.
9.   Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
10. Zakończenie  obrad  sesji.

Następnie przystąpiono do realizacji dalszych punktów porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  zwróciła się  o głosowanie nad  przyjęciem  protokołu z poprzedniej
sesji  Rady Miejskiej  w Chodczu który jest  do wglądu w biurze  Rady Miejskiej.   Za przyjęciem
głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,   wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  stwierdziła,  iż  protokół  z
poprzedniej  sesji został przyjęty.

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
Burmistrz  Chodcza Pan Jarosław Grabczyński  wskazał,  iż  w minionym okresie  odbyło się  szereg
spotkań które  dotyczyły omówienia  terminów przygotowawczych  do  wprowadzenia  projektów na
zadania w roku przyszłym.
- odbyło się spotkanie wstępne dotyczące przygotowania do dożynek parafialno-gminnych,

-  przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie, 
- dyskusja,
- Radny Błażej Krupa w wypowiedzi swej wskazał,  sprawa dotyczy  nowo wybudowanej drogi

w  sołectwie  Lubieniec   gdzie  pobocza  są  wysypane   kamieniem,   przy  wymijaniu  się
pojazdów  następuje iż kamienie uderzają i powodują zagrożenie dla użytkowników drogi. 

Ad.  3.  Sprawozdania  o  odbytych  posiedzeniach   Komisji   Rady   Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Łuczak przedłożył iż odbyło się jedno posiedzenie w
okresie międzysesyjnym, na którym była rozpatrywana skarga złożona przez byłego  nauczyciela na  
Burmistrz  Chodcza przedłożył  iż wnioski  skierowane z posiedzeń Komisji  zostały przekazane na
merytoryczne stanowiska i zostaną udzielone odpowiedzi.
Radni co do powyższego nie podnosili dyskusji. 
       
Ad. 4.  Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  uchwalenia  budżetu Miasta  i  Gminy
Chodecz na rok 2018 .
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Pani   Anna Twardowska poprosiła  Panią Monikę Matuszewska o
przedłożenie  informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  Otóż  Pani  Matuszewska  wskazała  iż  w  toku
realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz  dokonuje się następujących zmian :
Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa
1.  Rozdział  75412  kwota  27.670,02  zł  -  dotacja  celowa   z  Funduszu  Pomocy Pokrzywdzonym  
     oraz Pomocy Postpenitencjarnej - Funduszu Sprawiedliwości ( Ministerstwo Sprawiedliwości )  
    na  zakup  wyposażenia   i  urządzeń  ratownictwa  niezbędnych  do  udzielania  pomocy
    poszkodowanym bezpośrednio na miejscu popełnienia przestępstwa.
Drogi publiczne gminne 
1.  Wprowadzenie  nowego zadania  pt."  Wykup  działki  nr  68/1  w Woli  Adamowej  służącej  jako  
     droga dojazdowa dla rolników" w kwocie 8.000,00 zł. 



     Środki pochodzą ze zmniejszenia  w kwocie 8.000,00 zł.  zadania pt. " Odbudowa drogi gminnej
     w miejscowości Huta Chodecka- Łakno"  
2. Zwiększenie o kwotę 300.000,00 zł. Zadania "Przebudowa dróg gminnych nr 191331C, 191332C
     oraz 191333C na terenie Gminy Chodecz" sołectwo Zieleniewo.

     Środki pochodzą ze zmniejszenia  o kwotę 100.000,00 zł. zadania pt. "Odbudowa drogi gminnej 
     w miejscowości Huta Chodecka- Łakno ", ze zmniejszenia o kwotę 100.000,00 zł. zadania pt.
"Odbudowa  drogi  gminnej  w  miejscowości  Strzygowska  Kolonia  "  oraz  ze   zmniejszenia
o kwotę 100.000,00 zł.  zadania pt. " Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zieleniewo".
Pomoc społeczna
1.  Rozdział  85228  kwota  7.200,00  zł.  -  dotacja  od  Wojewody  Kujawsko-Pomorskiego
       z przeznaczenie na organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych w miejscu
       zamieszkania  dla osób z zaburzeniami psychicznymi.
2.  Rozdział 85295 kwota 8.231,46 zł.  z przeznaczeniem na wypłatę zasiłku celowego - dobrowolne
      wpłaty  na wydzielonym koncie w ramach pomocy usuwania skutków pożaru
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska
1. Rozdział 90095  kwota  1.000,00 zł.  dotacja z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
     i  Gospodarki  Wodnej  w Toruniu na zakup nagród dla laureatów konkursu ekologicznego pt.
     "Jedną mamy Ziemię "
Kultura fizyczna
1.  Wprowadzenie  nowego  zadania  pt."  Rozbudowa  bazy  rekreacyjno-sportowej  nad  jeziorem
      chodeckim ( boisko do siatkówki ) " w kwocie 20.000,00 zł. 
      Środki pochodzą ze zmniejszenia  w kwocie 20.000,00 zł.  zadania pt. " Budowa parku kultury
      i wypoczynku (estrada) ".  
Opinia  Komisji  Budżetu  i  Finansów  co  do  powyższych  zmian  jest  pozytywna  przedłożył
Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Makowiecki.
Radni nie podnosili dyskusji w temacie zmian do budżetu Miasta i Gminy Chodecz.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy  Chodecz na rok 2018 . Poddała projekt uchwały pod
głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,  wstrzymało  -0.
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała  Nr  XLIII /291/2018 w sprawie zmieniającej
uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i  Gminy  Chodecz na rok 2018 została podjęta i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.  5.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych  odrębnie  dla  poszczególnych  rodzajów  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do
spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania na terenie miasta i gminy miejsc
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Mecenas o
przedłożenie sprawy w kwestii   liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz
miejsc sprzedaży i zasad usytuowania ich.   

Pani  Dorota  Grabczyńska  – Radca  Prawny wskazała  iż  ,mając  na  uwadze zmianę
Ustawy  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  oraz  ustawy  o
bezpieczeństwie imprez masowych należało ustalić maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych  odrębnie  dla  poszczególnych    rodzajów  napojów alkoholowych
przeznaczonych   do  spożycia  w  miejscu  jak  i  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  zasady
usytuowania  na  terenie  Miasta  i  Gminy  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów
alkoholowych. Redagowanie treści uchwały było wynikiem konsultacji na komisjach Rady
Miejskiej   w Chodczu oraz  zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Chodecz.
Ponadto wywołane dwie uchwały w przedmiotowej  sprawie zostały uchylone przez organ



nadzoru celem doprecyzowania wskazanych przez Wojewodę Kuj.  Pom. zapisów w treści
uchwał. 
Mając na uwadze powyższe proszę o podjęcie przez Radę Miejską w Chodczu przedmiotowej
uchwały.
Przewodnicząca  Komisji  Obywatelskiej  i  Ochrony  Środowiska  radna  Pani  Ewa  Kwiatkowska
wskazała iż opinia co do przedmiotowej uchwały jest pozytywna, a zatem została przedłożona pod
obrady sesji.
Radni co do przedmiotowej treści uchwały nie podnosili dyskusji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  maksymalnej liczby zezwoleń
na sprzedaż napojów alkoholowych odrębnie dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych
przeznaczonych do  spożycia  w miejscu  i  poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania  na terenie
miasta i gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.
Po odczytaniu Przewodnicząca poddała  projekt   uchwały pod głosowanie.  Za podjęciem uchwały
głosowało  12  radnych,  przeciw -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  stwierdziła  iż
uchwała   Nr   XLIVI  /292/2018  w  sprawie  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych  odrębnie  dla  poszczególnych  rodzajów  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do
spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania na terenie miasta i gminy miejsc
sprzedaży i  podawania  napojów alkoholowych została  podjęta  i  stanowi  załącznik do  niniejszego
protokołu. 

Ad.  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli w 2018 roku.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Anna  Twardowska  poprosiła  Panią  Agatę  Drzewiecka   o
przedłożenie  sprawy  w  kwestii   wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli w 2018 roku.
Pani  Agata  Drzewiecka  wskazała , iż  zgodnie z art. 39 ust.1 ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku Prawo
wodne ( Dz.U. z  2017  r., poz.  1566; 2180)  rada  gminy może wyrazić,  w drodze uchwały będącej
aktem   prawa   miejscowego,   zgodę na  utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do
kąpieli,  funkcjonującego przez  okres  nie  dłuższy niż  30  dni  w roku  kalendarzowym,   określając
sezon kąpielowy dla miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli.
Na    podstawie   art.  39  ust.  2  i  3  cyt.  ustawy  przekazano  Burmistrzowi  Chodcza wniosek o
wyrażenie   zgody na utworzenie   miejsca   okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli.
Wobec    powyższego   opracowano    projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  miejsc
okazjonalnie   wykorzystywanego   do  kąpieli  na terenie Miasta i Gminy Chodecz    w   roku 2018,
gdzie umieszczony   zostanie   wydzielony    fragment   wód powierzchniowych,   na którym zostanie
utworzone    miejsce     okazjonalnie  wykorzystywane  do  kąpieli  za  pośrednictwem  Burmistrza
Chodcza. 
Radni w powyższym temacie nie podnosili dyskusji. W związku z powyższym Przewodnicząca Rady
Miejskiej przeszła do punktu  odczytania projektu uchwały. Po odczytaniu uchwały Przewodnicząca
Rady Miejskiej poddała projekt pod głosowanie.  Za podjęciem głosowało -12 radnych, przeciw-0,
wstrzymało -0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła , iż uchwała Nr XLIV/293/18 w sprawie 
wyrażenia  zgody na utworzenie  miejsca okazjonalnie  wykorzystywanego do kąpieli w 2018 roku
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  7.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody   na   nabycie  nieruchomości  gruntowej
położonej w Brzyszewie.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Anna  Twardowska  poprosiła  Panią  Agatę  Drzewiecka   o
przedłożenie sprawy w kwestii  wyrażenia zgody  na  nabycie nieruchomości gruntowej  położonej w
Brzyszewie.



Pani   Agata   Drzewiecka   wskazała,   iż   w związku  z  potrzebami  Miasta  i  Gminy  Chodecz
dotyczącymi   konieczności   połączenia   dróg  gminnych   w Woli Adamowej stanowiących działki nr
69 oraz 51/3 zakup działki  nr 68/1  jest w pełni uzasadniony.   
Przewodniczący  Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej –radny Pan Wiesław Feliniak 
wskazał iż, opinia  Komisji  co do powyższego tematu jest pozytywna. Sprawa  ta 
szczegółowo została omówiona na posiedzeniu.
Radni co do powyższego nie podnosili dyskusji.
Przewodnicząca   Rady Miejskiej  w Chodczu Pani  Anna Twardowska  odczytała   projekt
uchwały  w   sprawie   wyrażenia  zgody   na   nabycie  nieruchomości  gruntowej   położonej  w
Brzyszewie.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,  wstrzymało  -0.
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr XLIV/294/18 została podjęta i stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
Ad. 8.   Interpelacje i zapytania  radnych.
Radnie nie zgłaszali żadnych interpelacji.

Ad. 9.   Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
Radni nie wnosili  spraw bieżących jak i wolnych wniosków.
Ad. 10. Zakończenie  obrad  sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad  wypowiedziała iż „ zamyka obrady
dzisiejszej XLIV sesji Rady Miejskiej w Chodczu”.

Przewodniczący
Rady Miejskiej

Anna Twardowska




